
 
 
Des del grup de CIU el dissabte 23 de maig  vam iniciar les 
passejades per Vilanova i la Geltrú, pel centre vila.  
 
A les 10 ja érem al Rosell, calia agafar forces per la passejada 
matinal pel barri. En Rafel Jorba, de l’associació de veïns ens va fer 
de cicerone, tot assenyalant les mancances del centre vila, a l’hora 
que ens il�lustrava amb detalls de la història vilanovina. 
 
Varem descobrir com, on teníem la muralla de la ciutat, al carrer Sant 
Pere, ara hi han unes altres ruïnes. La incompetència del nostre 
govern municipal permet que puguem observar les restes de parets i 
rajoles d’un enderroc per acabar, atorgant un aspecte decadent, no 
des del punt de vista literari, a aquest carrer. Un grapat de veïns ens 
van comentar que estaven cansats d’aquesta situació. Serveixi 
aquesta indicació per tal que el govern municipal es posi les piles. 
 
 
De la ma d’en Rafel Jorba vam descobrir que “la porta de mar” estava 
ubicada al principi del carrer comerç i just davant de la plaça Pau 
Casals. Vam aprendre el perquè del nom del carrer de la Lluna i del 
carrer del Mig i ens vam arribar fins al museu Can Papiol. Enfilant pel 
carrer Major vam arribar fins als Josepets. Al passar per la casa Mir 
(ara seu de la UGT) parlàrem d’algunes anècdotes del Mir, i de les 
seves excentricitats. Per cert, fóra bo que el nostre govern municipal 
tractés de donar un ús públic als jardins d’aquella casa,  creiem que 
la ciutat recuperaria un espai esplèndid ( els amics de l’UGT no crec 
que s’oposessin, ens al contrari).  A l’hora que passejàvem  també 
comentàrem la paràlisi de les obres de la plataforma de serveis, el 
destí dels Josepets, el possible cobriment del torrent de la pastera, 
les obres que encara falten per fer del pla de barris, l’estat del 
clavegueram, no només s’ha d’arranjar allò que es veu Sr. Elena. 
 
 
Per ser la nostra primera passejada, crec que va ser força complerta, 
tenim un bon grapat de coses a fer i des de l’oposició municipal 
treballarem per millorar la nostra vila. Ep!, ens oblidàvem en Rafel 
ens van convidar a participar en la passejada que es farà el proper 12 
de juliol, organitzada per l’associació de veïns, nosaltres no faltarem.  
 
Fins la propera passejada.   


